

Application for HSBC Non-Resident Egyptians Savings Certificates in Egyptian Pounds

طلب شهادة إدخار إتش إس بي سي للمصريين المقيمين بالخارج بالجنيه المصري

Issuing Branch:		الفرع المصدر:			Date:		التاريخ:	
Please tick $$ where applicable	•	s form in BLOC	CK letters		طلب بخط واضح	الملائم و استكمال هذا ال	نرجو وضع علامة √ في المكان	
*Please delete whichever is r	not appropriate						*نرجو الغاء ما هو غير ملائم	
Account Name			إسم العميل	Account	No.		رقم الحساب	
					EIG HKEB	шшшш	ШШ	
Do you have multiple nationalities?	☐ Yes	☐ No			Я 🗆	🗌 نعم	هل تحمل جنسيات متعددة؟ إذا كنت تحمل جنسيات	
If yes, please provide multiple nationalities.	Nationality 1	Na	ationality 2	2	Nationality	3	متعددة، برجاء تحديد الجنسيات المختلفة.	
If no, please provide only nationality 1		. الجنسية ٣		۲۲	الجنسية	الجنسية ١	إذا كنت تحمل جنسية واحدة، برجاء تحديد الجنسية ١	
Permanent Residential	Address					العنوان	عُنُوانَ الإقامة الدائم	
Address	Residing at this address since					مقيم في هذا العنوان منذ		
						معیم کی هذا العقوال منت		
	If residing at the stated address for				هذا	إذا كانت مدة إقامتك في		
	less than 3 years, please provide your					العنوان أقل من ٣ سنوات برجاء تحديد العنوان الس		
	previous residence				Ű.			
Certificate Period	address details مدة الشهادة	Amount in	÷ t, atl	Fixed Int	erest Rate		سعر العائد الثابت	
	•	Egyptian	المبتع بالجنيه	i ixed iiit	erest Nate		-,- ,, <i>y</i>	
3 years	۲ سنوات	Pounds	المصري					
Interest to be an dited.							يتم إضافة العائد كل:	
Interest to be credited:		N	ر lonthly/	شبه			יני היים ושוני בל:	
I will pay the value of the certificate:						سوف أقوم بدفع قيمة الشهادة:		
by debiting my foreign currency account number					خصما من حسابي بالعملة الأجنبية رقم بما يساوي مبلغ الشهادة بالجنية المصرى حسب سعر العملة السائد وقت			
with the equivalent amount of the certificate in Egyptian pounds					بما يساوى مبلغ الشهادة بالجنية المصرى حسب سعر العملة السائد وقت تنفيذ طلب الربط			
based on the prevailing foreign exchange rate at the time of booking.							سيد سب الربط	
Interest payment instructions:							دفع العائد:	
☐ Credit EGP account number						ا بالتحويل لحساب الجنيه ا		
							حند نمادة قت تالغ مادة،	
Maturity Instructions:							عند نهاية فترة الشهادة:	
دفع الأصل بالإضافة لحساب الجنيه المصري رقم: Principle to be credited to EGP account number						 الصل بالإضافة لحد 		
Customer(s) Signature(s) and/or Chop(s)								
For Bank Use Only		لاستخدام البنك فقط	Signature v	erfication:	التحقق من التوقيع:	Verification & Identifica	tion documents originally sighted	
Bank / Branch Stamp and Authorize	d Signature							

Savings Certificate Terms and Conditions

General Savings Certificate Terms:

- 1) This savings certificate is only offered to Egyptian nationals who are non-resident in Egypt.
- 2) Savings Certificates are issued only in Egyptian Pounds, while being funded from customer's foreign currency account with the equivalent amount in EGP according to the prevailing exchange rate at the time of booking
- 3) The booking of the certificate is conditioned to availability of sufficient funds that corresponds to the requested certificate amount in Egyptian pounds.
- 4) Each Savings Certificate shall be issued for a period of 3 years as specified by the customer in the Certificate application
- 5) Interest and principle will be paid out to the customer in Egyptian pounds.
- 6) Each Savings Certificate will be issued in the multiple of One Thousands Egyptian Pounds (EGP 1,000) with a minimum of Ten Thousands Pounds (EGP 10,000)
- 7) Full/Partial withdrawal are possible after 6 months of payment Interest on the withdrawn amount will be paid as per the following redemption schedules:

3 years Savings Certificate Redemption Schedule:

Redemption Period	Deduction
During 1 st year	10% from contracted interest rate
During 2 nd year	8% from contracted interest rate
During 3 rd year	6% from contracted interest rate

- 8) Where partial withdrawals are conducted in accordance with clause 4 above, the minimum amount redeemed should be EGP 1,000 (One Thousand Egyptian Pounds) and in multiples
- 9) Where partial withdrawals are conducted in accordance with clause 4 above, the remaining value of the certificate should not be less than EGP 10,000 (Ten Thousand Egyptian Pounds)
- 10) Where partial withdrawals are conducted in accordance with clause 4 above, sums remaining as a continuing Savings Certificate will earn the contracted interest rate. The sums remaining will be confirmed by a new advice in replacement for any original advice
- 11) The interest rate is calculated effective the next working day and automatically credited to your account for the 3 years Certificate, as specified by the customer in the Certificate application
- 12) You can apply for a Credit Card* against the Certificate free from the annual fees for the first year
- 13) If the Saving Certificate is securing a facility or upon maturity, the Bank will have the right to carry out one of the following procedures without notifying the customer:
 - a) To renew the certificate automatically at the prevailing interest rates and Terms & Conditions at the time of renewal whether for the same period of any other period determined by the Bank and in case customer status changed from being non resident in Egypt then the renewal will be done based on the conventional saving certificate with it's prevailing interest rates and terms & conditions.
 - b) To break the certificate to settle the facility and deposit the remaining amount in the customer's current account
 - c) To deposit the certificate's amount in the customer's current account and place a hold until receipt of further instructions from the customer
- I / we agree that the information given in the application is true and complete and that I/we have read and accepted the Bank's General Terms and Conditions for the Operation of Accounts and Electronic Banking Services available on the Bank's public website and that I/we have read the Terms and Conditions stated above which I/we understand and expressly agree and accept to be bound by.

Customer Signature

شروط و أحكام شهادات الإدخار

البنود العامة لشهادات الإدخار:

- ١) هذة الشهادة متاحة فقط لحاملي الجنسية المصرية المقيمين خارج مصر.
- ٢) تصدر شهادات الإدخار بالجنيه المصري فقط على ان يكون التمويل من حساب العميل بالعملة الأجنبية وفقا لسعر العملة السائد وقت تنفيذ الربط
 - ") تنفيذ طلب ربط الشهادة مرهون بتوفر مبلغ كافي يساوى مبلغ الشهادة المطلوب بالجنية المصرى.
 - غ) تصدر كل شهادة من شهادات الإدخار لمدة ثلاث (٣) سنوات حسيما يحدد العميل في طلب
 إصدار الشهادة
 - ٥) يصرف العائد وأصل المبلغ بالجنية المصرى
 - ٦) تصدر كل شهادة إدخار من مضاعفات فئة الألف جنيه مصري (١٠٠٠ جنيه مصري) بحد
 أدنى عشرة آلاف جنيه مصري (١٠,٠٠٠ جنيه مصري)
 - ٧) يجوز إجراء عمليات سحب كلية أو جزئية بعد مرور ستة (٦) أشهر من السداد
 - يتم دفع عائد على المبلغ المسحوب وفقاً لنسب العائد المحددة في جداول الاسترداد التالي:

جدول الاسترداد لشهادات الإدخار لفترة ٣ سنوات:

الخصم	فترة الإسترداد
١٠٪ من سعر العائد الأصلي المتفق عليه	خلال العام الأول
٨٪ من سعر العائد الأصلي المتفق عليه	خلال العام الثاني
٦٪ من سعر العائد الأصلى المتفق عليه	خلال العام الثالث

- (٨) في حالة إجراء عمليات سحب جزئية طبقاً للبند (٤) بعالية، ينبغي أن يكون الحد الأدنى للمبلغ المسترد بقيمة
 ١٠٠٠ جنيه (ألف جنيه) و مضاعفاتها
- (٩) في حالة إجراء عمليات سحب جزئية طبقاً للبند (٤) بعالية فلا يجوز أن تكون باقي قيمة الشهادة بمبلغ يقل عن عشرة ألاف جنيه مصري (١٠٠٠٠ جنيه مصري)
- (١) في حالة إجراء عمليات سحب جزئية طبقًا للبند (٤) بعالية فسيُحتسب للمبالغ المتبقية في شهادة الادخار عائدة بالسعر التعاقدي، وسيتم التأكيد على المبالغ المتبقية بإشعار جديد بدلا من الإشعار الأصلي للشهادة
- (١١) يحتسب العائد من يوم العمل التالي لتاريخ الشراء و يضاف تلقأنيا على الحساب الشهري بالنسبة لشهادات الادخار لفترة ٣ سنوات حسب اختيار العميل في طلب الشهادة
 - (١٢) يمكنكم تقديم طلب باستصدار بطاقة انتمان* مقابل الشهادة، وستكون معفاة من الرسوم السنوية في العام الأول.
 - (١٣) في حالة الاقتراض بضمان الشهادة أو عند تاريخ انتهاء مدة الشهادة، يحق للبنك في أتخاذ أي من الاجراءات التالية دون أخطار العميل:
 - تجديد الشهادة تلقائياً بسعر العائد ونفس الشروط والأحكام السائدة وقت تاريخ التجديد سواء لنفس المدة المتفق عليها أو أي مدة أخرى يحددها البنك. وفي حالة تغيير وضع العميل من كونة مقيم بالخارج يتم التجديد على اساس شهادة الأدخار العادية بسعر العائد و الشروط و الأحكام السائدة الخاصة بها.
 - ب- كسر الشهادة لتسوية التسهيل الذي تم الحصول عليه وايداع المبلغ المتبقي في حساب العميل الجاري.
- إيداع مبلغ الشهادة في حساب العميل الجاري مع عدم إمكانية العميل في التصرف في ذلك المبلغ لحين الحصول على تعليمات جديدة.
- أقر /نقر أن كافة البيانات المذكورة في هذا الطلب صحيحة و كاملة كما أقر /نقر أنني/أننا قد اطلعت / اطلعنا و وافقت/وافقنا على الشروط و الأحكام العامة لإدارة الحسابات و الخدمات المصرفية الإلكترونية المصدرة من بنك إتش إس بي سي مصر و الموجودة على الموقع العام للبنك و أنني/أننا قرأت/قرأنا الشروط و الأحكام الموضحة أعلاه و أنني/أننا أوافق/نوافق و ألتزم/نلتزم بكافة الشروط و الأحكام المشار اليها.

توقيع العميل

 الموافقة على إصدار البطاقات والتسهيلات والائتمانية تخضع لشروط وأحكام البنك.

Issued by HSBC Bank Egypt S.A.E, 306 Corniche El Nil, Maadi, Cairo Egypt - PO Box 124, Maadi. CRN: WPB24043.

© Copyright. HSBC Bank Egypt S.A.E. 2024. ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, or transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Egypt S.A.E.

صدر عن بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.، ٣٠٦، كورنيش النيل، المعادي، القاهرة، مصر – ص.ب. ١٢٤، المعادي. CRN: WPB24043.

© حقوق الطبع والنشر محفوظة لبنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م. ٢٠٢٤. جميع الحقوق محفوظة.

لا يجوز استنساح أي جزء من هذا المنشور أو تخرينه في أي أجهزة أو نظم لخزن المعلومات أو نقله بأي شكل أو وسيلة كانت، سواءً إلكترونياً، ميكانيكياً، فوتوغرافياً أو تسجيلياً أو خلاف ذلك، دون الحصول على إذن كتابي مسبق من بنك إتش إس بي سي مصر ش.م.م.

^{*}Approval of credit facilities and Credit Cards is subject to the Bank's Terms and Conditions.